

Referat af bestyrelsesmøde i Munkerup og Hulerød

Grundejerforening torsdag d. 5. august 2024 kl. 19.00-21.00

Tilstede: Alan, Thomas, Vivi, Susanne, Niels, Fie & Betina
Afbud fra Ole, Mark & Henrik

Pkt. 1 Dirigent Alan. Referent Betina.

Pkt. 2 Godkendelse af referat fra generalforsamlingen.
Referat godkendes

Pkt. 3 a. Konstituering af bestyrelsen.

Næstformandsposten: Ole trækker sig. Thomas stiller op og vælges enstemmigt.

Kassererposten: Betina trækker sig. Ingen stiller op. Roger (som ikke er medlem af bestyrelsen) stiller op. Om dette er muligt, drøftes på næste bestyrelsesmøde.

Hjemmesiden varetages stadig af Ole som stadig er bestyrelsesmedlem.

b. Velkommen til nyt bestyrelsesmedlem og nye suppleanter.

Vivi (tidl. Suppleant) stiller op som bestyrelsesmedlem og bydes velkommen.

Henrik (in absentia) & Fie bydes velkommen som nye suppleanter.

c. Navne og adresseliste samt mærkedage i bestyrelsen opdateres.

Der ønskes dokumenter/referater/regnskab mm i en sky.

Vivi & Roger vil se på muligheder for onedrive og undervise resten af bestyrelsen heri.

Pkt. 4 Evaluering af generalforsamling (herefter GF) /fest

Alle er meget taknemlige for, at Susanne & Roger stiller have/hus til rådighed til både GF og fest.

GF: I vedtægterne står der, at Gf skal afholde i juli eller august.

Det er uhensigtsmæssigt, at GF afholdes i 8.ende måned som i år af hensyn til regnskab. Det gælder både for sidste års regnskab som altså er 8 måneder siden det sluttede samt for indeværende år hvor der kun er 4 måneder tilbage.

Bestyrelsen ønsker større råderum, eksempelvis 1. april til 31. august. **Da dette er en beslutning til en generalforsamling, tages i 2025.**

Fest: Det er dog et meget stort arbejde for bestyrelsen. Der går hurtigt tre dage med at sætte telt op med gulv, stole, borde, hente mad, velkomstdrink, selskabslege/underholdning samt oprydning og nedtagning af telt. De fleste er gået fra festen kl 22.

Diskussion om det kan gøres anderledes, for at mindske arbejdet for bestyrelsen og ikke mindst Ivan:

- Skal GF & fest holdes samme dag?
- Skal det være middag eller kunne det være frokost?
- Var det en idé at gå tilbage til den "gamle model", at hver især medbringer egen mad?
- Skal der være mulighed for grill?
- Skal vi fortsætte med havefest eller skal vi undersøge andre muligheder som Dronningmølle medborgerhus?
- Skal vi betale os fra besværet med at sætte telt op/ tage telt ned?

Ovenstående er til overvejelse og beslutning tages ved næste bestyrelsesmøde.

Skal bestyrelsen betale for at deltage i festen?

Der har været talt om, hvorvidt bestyrelsen skulle have en erkendtlighed for det store arbejde. Evt. ingen betaling til festen.

Forslaget er nedstemt.

Alternativt forslag:

- At Susanne & Roger modtager en gave, som tak for "husly".
Enstemmigt vedtaget.
- At bestyrelsen spiser frokost sammen, i forbindelse med et bestyrelsesmøde på foreningens regning, som erkendtlighed.
Enstemmigt vedtaget.

Pkt. 5 Evaluering af Sankt Hans - og hvad gør vi næste år – nåede vi ikke

Pkt. 6 Medlems status/økonomi – nåede vi ikke

Skal vi give gavekort for brug af have til fest?

Se under pkt. 4

Skal vi give leje for opbevaring af telt og borde/stole? – nåede vi ikke

Pkt. 7 Vores Strandareal - hvordan går det? Info om høfder - kun delvist berørt.

Strandarealet er tilvokset. Alt vokser bare lige hurtigt.

Strandudvalget er klar over det, men tiden har været knap og det var begrænset hvor mange der mødte op til arbejdsdagen. Faktisk kun 5.

Skal vi have en ekstra arbejdsdag i efteråret?

JA

Matriklen ved Munkerupvej – nåede vi ikke

Pkt. 8 Trappen ved Skovvænget – nåede vi ikke

Pkt. 9 Hvervning af nye tilflyttere 24/25. Velkomstfolder/brev – nåede vi ikke

Pkt. 10 Opslagstavle ved kroen. Opsætning – nåede vi ikke

Pkt. 11 Div. udvalg. Trafik/Stranden/Høfderne/Bådelauget

Vi nåede kun delvist Bådelauget som har forslag til vedtægtsændringer. Tages op på næste bestyrelsesmøde.

Pkt. 12 Datoer for møder og arrangementer i 2024-2025 – delvist nået. Det tages op på næste bestyrelsesmøde.

Pkt. 13 Hjemmesiden/Facebook

Hjemmesiden trænger til "face lift". Den skal samarbejde mere med Facebook.

Vi skal være bedre til at "fodre" Ole med nyheder til hjemmesiden.

I øvrigt er der flere af os, som har administrator rettigheder til at arbejde med siden.

Der er forslag om skift af udbyder.

Emnet tages op igen til næste møde, hvor Ole forhåbentlig er med.

Pkt. 14 Evt.

- Tak til Else-Marie for mange arbejdsomme år, som trofast bestyrelsesmedlem. Vi køber en gave.
- Tillykke med Susannes runde fødselsdag samt tak for "husly" til fest/GF til både Susanne & Roger. Vi køber en gave.
- Tak til Ivan & Tove for opbevaring af telt, gulv, stole & borde samt ikke mindst den store hjælp til opsætning/nedtagning af telt. Vi køber en gave.

EVT.

Næste bestyrelsesmøde **28.09.2024 kl 10 på Munkerup Strandvej 37 hos Vivi & Anders**